

Protokoll fra styremøte nr. 7-2021

Tirsdag 17. august 2021 kl. 19.00

Sted: GOBB arena, møterom Syljuåsen

Innkalt: Richard, Pernilla, Jens Petter, Anders, Julie, Eivind, Astrid og Kristin.

Fra administrasjonen: Ketil

Forfall: Julie

| | |
|--------------------|--|
| Sak 62/2021 | Godkjenning av innkalling og saksliste |
| Forslag: | Innkalling og saksliste godkjennes. |
| Vedtak: | Godkjent |
| Sak 63/2021 | Godkjenning av protokoll fra styremøte 6/2021 |
| Forslag: | Protokoll godkjennes og signeres |
| Vedtak: | |
| Sak 63/2021 | Status fra gruppene |
| | <ul style="list-style-type: none">• Langrenn – Kun den eldste gruppa har trent i sommer. Gr. 3 trener nå fra skolestart. Resten starter normalt sett opp etter høstferien (uke 42). GT karusell tirsdag 24.8.• Fotball – Alle lag er i gang etter ferien. Ungdomslag har hatt kortere ferie enn normalt. J-13 har vi trukket og de går inn i gruppe sammen med J-14. Damelag har fått med flere spillere igjen. 2 nye barnelag er påmeldt (G-2010 og G-2013). Menn senior B er også etteranmeldt. Det jobbes med trenerkabal for neste sesong.• Amerikansk Fotball/Cheerdance/Bordtennis – Bordtennis starter opp aktivitet tirsdag 24.8.• Basketball – Oppstart 24.8.2021.• Anlegg – Roger har god kontroll på anlegg.• Marked – Egen rapport gjennomgått. |
| Forslag: | Tas til etterretning |
| Vedtak: | |
| Sak 64/2021 | Regnskap og revidert budsjett |
| | <p>Pr. 31. juli 2021: Overskudd pr. 31.7.2021: 100' Inntekter for Adidas cup (619') og -talentskole (52') er inntektsført på hhv. juli og august. Coronamidler jan-aug. 2021: forsiktig anslag 500.000, - 300' av disse er ført på 1 halvår. NB! Søknadsperiode er utsatt fra 31.8 til 31.10, søknadsfrist er utsatt til 15.11.</p> <p>Se ellers vedlegg med kommentarer. Egen prognosekolonne har jeg dessverre ikke rukket å lage nå i ferien. Dette kommer til neste styremøte.</p> |

Vi har mange seniorspillere på herresiden og vi trenger en person som skal følge opp et etteranmeldt B lag i kamper nå i høst.

Budsjett 2022:

I vinter ble vi enige om at postene trenerlønningen og godtgjørelse skiløpere for neste sesong skal tas opp tidlig i budsjettprosessen.

Gjennomgang av anleggsreserve gjøres i nær fremtid.

| | |
|-----------------|----------------------|
| Forslag: | Tas til etterretning |
|-----------------|----------------------|

| | |
|----------------|--|
| Vedtak: | |
|----------------|--|

| | |
|--------------------|----------------------|
| Sak 65/2021 | Jubileum 2022 |
|--------------------|----------------------|

- Status bokprosjektet – tekst klar 15.10.2021
- Ønsker vi en markering av 90 års jubileet 19.2.2021?
- Vil GOBB være med på noe siden åpningsshowet ikke ble noe av?
- Det har kommet ønsker om en «retro» Vind drakt. Denne kan f.eks. lages i 90 eksemplarer og selges. Runde tall kan det gis bud på. KG viser frem et forslag på styremøtet.
- Jubileumslotteri?
- Jubileumsturnering f.eks. for barnefotball?
- Jubileumsrenn på ski?
- Fest på kvelden?
- Jubileumsmarkering – Format og arbeidskomite. Kan RP lede arbeidet? 1-2 fra ressursgruppa, 1-2 fra hovedstyret. Richard, Jens Petter, Kristin. Per Dahl?

| | |
|-----------------|--------------------------------------|
| Forslag: | Retro Vind drakt settes i bestilling |
|-----------------|--------------------------------------|

| | |
|----------------|---------------|
| Vedtak: | Som foreslått |
|----------------|---------------|

| | |
|--------------------|---------------------------|
| Sak 66/2021 | Arrangementer 2021 |
|--------------------|---------------------------|

Gjennomført:

TINE Fotballskole, uke 25
Adidas talentskole, uke 32

Høsten 2021:

Valg 2021 – Thermo-Floor hallen 10-13.9
Gjøvik Cup, uke 38 og 39
Adidas cup sluttspill, uke 41
Sponsorarrangement, uke 44 – Påminner sendes ut i disse dager.

Det jobbes med:

LAN (KFUM/KFUK) uke 43 – Beskjed er sendt til arrangør at vi ikke ønsker å leie ut til et slikt arr. med hensyn til gjeldende smittevernbestemmelser.
Vintercup funksjonshemmede, uke 10 (2022)
Vinterturnering 7er og 9er (15 nov-påske)
Jubileumsarrangement 19. februar 2022

Vi trenger tildekning av kunstgress til NM. Hvor mye vi trenger er usikkert, men et slikt gulv vil være nyttig til andre arrangementer også

| | |
|-----------------|--|
| Forslag: | |
|-----------------|--|

| | |
|---|--|
| Vedtak: | |
| Sak 67/2021 | NM 2023 og NC/SC 2022 |
| <p>Status organisasjon og fremdrift</p> <p>NC datoer er satt til 27-30 januar 2022.</p> <p>Møte i arrangementskomitéen (stormøte) 1 september. Skiforbundet og NRK kommer på befaring 15 september.</p> <p>Pernilla og Ketil orienterer</p> | |
| Forslag: | Tas til etterretning |
| Vedtak: | |
| Sak 68/2021 | Oppfølgingsaker fra 6-2021 |
| <ul style="list-style-type: none"> • VA og Fiber – Vindhytta – Aas gård. Møte med Ås Gård etter forrige styremøte. De skjønner våre utfordringer forbundet med kostnader. Det er undersøkt med flere underentreprenører. Vi har mottatt et nytt forslag der vår andel av dette blir 350' inkl. mva. Vi har avsatt penger i anleggsreserven og det anbefales at vi bruker 400' av disse midlene til dette formålet. Det må vurderes om vi skal montere et tilkoblingspunkt til snø produksjon på denne fremføringen. Dette kommer i tillegg til eksisterende vanntilførsel. Anders Myhre setter opp en oppstilling over kostnadene og sender ut til hovedstyret. • Lydanlegg (AM) – Ikke noe nytt siden sist. Det er en forholdsmessig stor kostnad forbundet med dette. • Hjertestartere – Registrering og tilgjengelighet 2 er montert utendørs i varmeskap og alle er registrert på hjertestarter.no | |
| Forslag: | VA og Fiber – Styret vedtar å bruke inntil 400' under forutsetning at finansieringen går i orden innenfor anleggsreserven. |
| Vedtak: | |
| Sak 69/2021 | GOBB arena |
| <p>Status:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mangelliste – Det har vært jobbet i sommer, og man skulle vært ferdig 12.8. Avtalen er at det skal holdes et møte med Støren Stål mandag 23.8. • Asfaltering – Grunnarbeider er ferdig, og det er klart til asfaltering. Dette avventes i påvente av VA grøft til Ås gård. | |
| Forslag: | |
| Vedtak: | |
| Sak 70/2021 | Ungdomsskole valgfag |
| <p>Vi har jobbet med ungdomsskolene på Kopperud og i Hunndalen om å få til et valgfag Fysisk aktivitet og helse der Vind både er utleier av anlegg, men også at våre trenerkrefter stilles til disposisjon.</p> | |

Dette har vi nå landet og prøveprosjektet med begge skoler settes i gang fra skoleåret 2021/22. I første omgang for fotball, men målet er at også ski og kanskje andre idretter kommer inn fra neste skoleår.

Stian Lauritsen og Mads Andre Ringvold er trenere fra Vind IL.

EM/KG utdyper dette.

| | |
|-----------------|----------------------|
| Forslag: | Tas til etterretning |
|-----------------|----------------------|

| | |
|----------------|--|
| Vedtak: | |
|----------------|--|

| | |
|--------------------|-----------------------|
| Sak 71/2021 | Treningscenter |
|--------------------|-----------------------|

Adm. Trenger en gjennomgang på hva som skal være forutsetningene for utleie til Vind ILs medlemmer og GOBB medlemmer.

Oppsummert:

- Pris 199,- for Vindmedlemmer 175,- for GOBB medlemmer
- Årsavgift for de som ikke er Vindmedlemmer = støttemedlemskap
- Skal vi stenge f.eks. mandags kvelder i en gitt periode så våre egne kan ha økter? Eller en fast periode hver dag? (f.eks. 1600-1800)
- Introduksjonspris?
- Hvor mange kan trene samtidig? Kjøre en test?

Vinds egen bruk:

- Skadeoppfølging.
- GTL og ski gruppe 3
- Fotballagene/Swans – Ingen organisert, men kan kjøpe seg abonnement.

Rubic:

- Bookingløsning, evt. kombinert med x antall drop-in plasser.
- Betalingsløsninger, autogiro/kortbelastning.
- Kobles sammen med adgangskort/brikke.
- Pilot kjøres nå, kjøres live fra 15.9.
- Vind start 1.10?

| | |
|-----------------|--|
| Forslag: | KG setter opp et underlag for hvordan vi kan tilpasse Rubic til vårt bruk. |
|-----------------|--|

| | |
|----------------|--|
| Vedtak: | |
|----------------|--|

| | |
|--------------------|--------------------------|
| Sak 72/2021 | Dugnadsopplutning |
|--------------------|--------------------------|

Adm. ønsker at gruppene snarest mulig sørger for en Dugnadskoordinator iht. planene Eva og Jon Nikolai la frem for styret i vinter.

Renata sliter med å få respons fra gruppene og hører stadig «dette blir vanskelig å få dekket» Tror det kan være på sin plass å «stramme opp» dette med en god gjennomgang i alle undergrupper.

Det at Rubic ikke er oppdatert til enhver tid er en årsak, for det er der Renata henter antall aktive og fordeler vakter ut fra.

Det er vel også tenkt slik at adm. Melder behovet til hver idretts koordinator og så få adm. navn i retur innen en frist, om vi har oppfattet dette riktig?

Adm. Spiller henvendelser tilbake til lagene om at de sørger for å fylle lister og bytter vakter osv. og rapporterer dette til ADM.

| | |
|-----------------|--|
| Forslag: | |
|-----------------|--|

| | |
|----------------|--|
| Vedtak: | |
|----------------|--|

Leie snøkanoner fra Sjusjøen til NC og NM.
KA Bakke har dialog med Driftsleder på Sjusjøen.

Strategisamling 27 august. – Målsetting: jobbe med en ny 4 års plan.
Fredag 27.8: 1700-2100
Gjennomgang dokumenter.
Justeringer/tillegg/fradrag.
Finne en dato for en gjennomgang av produsert materiale.
KG sørger for pizzaer fra 1603.

Astrid bortreist.
Pernilla borte fredag.

Vind 11. august 2021



Richard Søfteland Jensen
Styreleder



Ketil Gjerde
Daglig leder



Astrid Baade Larsen
Styremedlem



Pernilla Egedius
Styremedlem

Julie Wedum Heiberg
Styremedlem



Anders Myhre
Styremedlem



Jens Petter Markestad
Styremedlem



Kristin Haugen
Styremedlem



Eivind Merok
Styremedlem

